
Technische vraag incl beantwoording GL luchtruimherziening:

Geachte mevrouw Bruinsma, Goedemiddag Hanneke,

Hierbij een antwoord op onderstaande mail. Het heeft wat langer geduurd vanwege het 
uitzoeken van deze materie. Op de vraag: Is hier in Overbetuwe al meer over bekend en 
hebben wij daarover al gecommuniceerd?

Nee, er is nog niets meer bekend. We kunnen nu overigens geen zienswijze indienen omdat 
we aan het einde zitten van de zogeheten verkenningsfase. In deze verkenningsfase 
hebben belanghebbenden hun zienswijze kunnen inbrengen tegen de zogeheten ontwerp-
Voorkeursbeslissing en de plan-MER. Dat kon begin 2021. De Provincie Gelderland heeft 
hierop namens haar partners (waaronder de gemeente Overbetuwe) gereageerd. Alle 
zienswijzen zijn inmiddels verwerkt. Dit heeft inmiddels geleid tot een definitieve 
Voorkeursbeslissing (oktober 2022). Hier gaan ook alle artikelen over van de laatste paar 
weken.

In 2023 start de ontwerp- en realisatiefase. Ook in deze fase zullen weer de benodigde 
besluiten genomen worden. In de zogeheten IPB (Integrale Programmabeslissing), welke 
ergens in 2023 zal worden gepubliceerd, zal nader worden beschreven welke participatie en 
besluitvorming bij welk deelproject zal worden gevolgd.

Op de volgende website is dit allemaal na te lezen (op deze website zijn ook alle 
bijbehorende documenten gepubliceerd): 

https://www.luchtvaartindetoekomst.nl/herziening-luchtruim/default.aspx 

Mocht je nog vragen hebben hoor ik graag van je!

Met vriendelijke groet,

D.E.W. (Dimitri) Horsthuis - Tangelder 
Wethouder

 
Beste Patricia en Dimitri, 

Op 17 november staat een save the date in onze kalender voor een bijeenkomst van de 
provincies Overijssel en Gelderland over de luchtruimherziening. In dat document wordt 
gesuggereerd dat er al zienswijzen zijn ingediend door provincies en gemeenten. 

Is hier in Overbetuwe al meer over bekend en hebben wij daarover al gecommuniceerd? 

Ik sprak Wijnte net en hij gaf aan dat er bij hem niets over bekend was, los van het artikel in 
de Gelderlander van vandaag, en verwees me naar jullie. En als ik hier een formele 
technische vraag over moet stellen is dat natuurlijk ook prima, maar dit was voor nu even 
sneller. 

Ik hoor graag, alvast bedankt!

Met vriendelijke groet, 

Hanneke Bruinsma
Raadslid en fractievoorzitter GroenLinks Overbetuwe

https://www.luchtvaartindetoekomst.nl/herziening-luchtruim/default.aspx

